
Referat af generalforsamling 17. marts 2025 

 

Dagsorden 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Kort præsentation af nye vedtægter og afstemning. 

3. Bestyrelsen aflægger beretning 

4. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

5. Næste års budget forelægges til godkendelse 

6. Fastsættelse af kontingent 

7. Behandling af indkomne forslag 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

9. Valg af juniorrepræsentanter 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 

11. Uddeling af vandrepokaler og gavekurve. 

12. Eventuelt 

 

Referat 

1. Valg af dirigent og referent 

a. Dirigent: Thomas Drustrup 

b. Referent: Anja Klitgaard-Hermansen 

c. Generalforsamlingen erklæres lovlig jf. gældende vedtægter 

2. Præsentation af vedtægter og afstemning 

a. Vedtægterne skal i al væsentlighed afspejle gældende praksis. Nuværende 

vedtægter vurderes af have behov for revurdering og er blevet gennemgået af 

bestyrelse samt Linda Giessing i forhold til gældende lovgivning og Thomas 

Drustrup i forhold til kendskab til bestyrelsesarbejde samt øvrige gældende 

vedtægter inden for ridesporten. Ændringer er i overensstemmelse med 

dansk rideforbund 

b. Der er udarbejdet forslag til nye vedtægter, som er udsendt sammen med 

indkaldelse til generalforsamling. Der har ikke været input eller spørgsmål til 

disse.  

c. Thomas fremlægger væsentlige ændringer til de nye vedtægter: 

i. §6  

1. Indkaldelse til generalforsamling og forslag til punkter 

2. Stemmeret for medlemmer; differentieres i forhold til alder  

ii. §8-9 

1. Valgbar til bestyrelsen: forældre eller værger til medlemmer 

også valgbare.  

2. Suppleanter fjernes - alle valgt på lige vilkår. Op til 9 i 

bestyrelsen    

3. Juniorudvalget: ændringer i forhold til antal. Kun medlemmer 

under 18 kan stemme 



4. Der stilles spørgsmål til hvad man gør, hvis et 

bestyrelsesmedlem træder ud og der ikke er suppleanter og 

der er stemmelighed. Der kan vælges et af medlemmerne i 

mellemperioden. Det er formandens stemme, der vægter ved 

stemmelighed. Dette er også del af eksisterende vedtægter.  

iii. Der stemmes for de nye vedtægter. 

3. Bestyrelsen aflægger beretning 

a. Generel information 

i. Medlemstal steget i slutningen af 2024 til ca. 190 medlemmer. 

Primært grundet kæphest-tiltag 

ii. Gennemgang af undervisning; dressur, spring og kæphest - herunder 

undervisere og juniorundervisere 

b. Året der gik 

i. Kahoot quiz om årets aktiviteter med uddeling af præmie til top 3 

ii. Opremsning af årets øvrige aktiviteter - for forskellige målgrupper og 

med rigtig god opbakning 

c. Sponsorer 2024 

i. Liste over sponsorer i 2024. Stort tak til alle sponsorer 

d. Bestyrelsens tiltag 2024 og fokus for 2025/2026 

i. Færdiggørelse af cafeteria i 2025 - sidste småting og nye møbler 

ii. Forbedring af springbane: i 2024 blev der etableret pumpe. I 2025 

forbedring af hegn 

iii. Multibane; arbejdet med at undersøge mulighederne påbegyndes i 

regi af bestyrelsen, da det er et relativt stort budget rent økonomisk. 

Bestyrelsen efterspørger gode ideer og erfaringer med multibaner. 

Såfremt man har det, må man meget gerne række ud til bestyrelsen. 

Alle ønsker, ideer og tanker er velkomne.  

iv. Deltagelse i DRF Elev i 2025 med to hold fra Srla 

v. Aktiviteter for bredden og “eliten” fortsættes. Har man ideer så kom 

med det til bestyrelsen eller læg ideer i forslagskassen i cafeteriet.  

vi. Gennemgang af planlagte aktiviteter i 2025; stævner og øvrige 

aktiviteter 

e. Formandens beretning godkendes 

4. Revideret regnskab til godkendelse 

a. Der er implementeret regnskabsprogram, der gør regnskabsopstillingen lidt 

anderledes end tidligere regnskab. Der udarbejdes også ny kontoplan 

b. Gennemgang af udgifter og indtægter og forskelle fra 2023 til 2024 

i. Der er underskud på cafeteria-posten, men det er givetvis grundet en 

sammenblanding af aktiviteter. Der fokuseres på rette bogføring i 

2025. Det stemmer dog samlet set.  

c. Regnskab er godkendt af revisor og bestyrelsen har haft det til gennemgang.  

d. Regnskabet godkendes  

5. Næste års budget - gennemgang af budget for 2025  

a. Budgettet afspejler i høj grad regnskabet for 2024, idet der ikke er vedtaget 

større projekter, der medfører ændringer i budget 

b. Det forventes at aktivitetstilskuddet stiger fra 2024 til 2025 grundet flere 

medlemmer 

c. Der forventes større stævneindtægter i 2025 



d. Besparelse ved skift af system til lønninger 

e. Forventet større indtægt i cafeteriet 

f. Regnskabet godkendes 

6. Fastsættelse af kontingent 

a. Kontingent fastholdes 

b. Dette godkendes  

7. Behandling af indkomne forslag 

a. Der er ikke kommet forslag ind til behandling 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

a. Gennemgang af medlemmer på valg og ikke på valg 

b. To nye medlemmer, der ønsker at opstille 

c. Bestyrelsen godkendes 

d. Der er en række udvalg, hvor det også er muligt at deltage for alle 

medlemmer 

9. Valg af juniorrepræsentanter  

a. Pt. fire medlemmer i juniorudvalget. Alle fire er på valg, da 

juniorrepræsentanter vælges for 1 år af gangen 

b. Der er målsætning om 10 repræsentanter. Følgende opstiller: 

i. Liva Gade 

ii. Nicolas 

iii. Christian 

iv. Kathrine 

v. Mathilde 

vi. Alma KH 

vii. Caroline Giessing 

viii. Caroline Sørensen 

ix. Asta 

x. Lærke 

10. Valg af 2 revisorer og suppleant 

a. Linda Giessing og Lykke Pedersen fortsætter som revisorer 

b. Revisorsuppleant: Jette Thomsen 

11. Uddeling af vandrepokaler og gavekurve 

a. Mest vindende equipager 2023 har afleveret deres vandrepokal og får en 

erstatningspokal 

b. Gennemgang af mest vindende equipager 2024 

i. Dressur hest: Jette Thomsen og Ameera 

ii. Dressur pony: Mathilde Kristiansen og Malou 

iii. Spring hest: Sara Larsson og Marcello Row 

iv. Spring pony: Mathilde Kristiansen og Malou 

v. Årets kammerat: Nicolas Lyngholm Nielsen 

vi. Årets bommert: Christian Tjell Krumbak for episoden med Mirakel i 

stalden 

c. Uddeling af gavekurve til undervisere samt Lisbeth og Olav 

12. Eventuelt 

a. Ingen punkter til eventuelt 


